
 
 
                                             PROCES VERBAL 
 
 Încheiat azi 19.12.2013 orele 10,cu ocazia şedinţei extraordinare pe luna 
decembrie conform convocatorului înregistral la nr.4903/17.12.2013. 
 La şedinţă sunt prezenţi 11consilieri din totalul de 11. 
 Doamna secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul 
verbal al şedinţei anterioare.Nefiind este aprobat cu 11 voturi pentru. 
 Doamna preşedinte prezintă ordinea de zi pe care o supune spre aprobare 
şi care este aprobată cu unanimitate de voturi. 

1.Proiect de hotărâre cu privire la  rectificarea bugetului local pe anul 
2013. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 

2.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea planului de acţiuni sau 
lucrări de interes local pentru persoanele  apte  de muncă beneficiare de venit 
minim garantat  pentru anul 2014. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Vlad Cosmin Marian 
              3.Discuţii,întrebări,interpelări  
 Se prezintă referatele întocmite,după care se fac înscrieri la cuvânt. 
 Dl.Tudosiea:La societate mai sunt angajaţi? 
 Dl.primar:tractoristul ,administratorul şi muncitorul. 
 Dl.Ce salariu are administratorul? 
 Dl.primar:Au minim pe economie toţi trei ,din luna septembrie. 
 Dl.Niţi:Hai cei doi,dar administratorul? 
 Dl.Popa:Dacă aşa ni se spune, de ce nu am da crezare? 
 Dl.primar:Le-am virat dările la stat pe ultimele 3 luni. 
 Dl.Tudosiea:Nu s-a mai ajuns la zi? 
 Dl.Niţi:Cine va suporta toţi banii la CAS,CASS…? 
 Dl.primar:I-am dat . 
 Dl.Săndulescu:Tot ce aţi dat pe 2013,cu banii din demolarea şcolii,din 
izlazuri se achită tot? 
 Dl.primar:Conturile sunt goale.Acum sunt în concediu fără plată. 
 Dl.Popa:Vreau să semnalez un caz.Fata lui Mormolocu e netransportabilă. 
Cineva trebuie să-i întindă o mână de ajutor, pentru că are statut de handicapat. 
Membrii familiei au o gândire la fel, şi am zis că e păcat să nu o ajutăm.Soţul e 
şomer,ea e cum e,are trei copii,dar nu dau pe la ea. 
 Dl.Tudoisea:Dacă vrei să-i ajuţi,să-i iei cu maşina la comisie. 
 Dl.Popa:Nu s-ar putea duce cu salvarea? 
 Dl.primar:Nu-i dă nimeni salvare.Şi eu i-am tot împrumutat cu bani. 
 Dl.Popa:Şi comunitatea din sat a dat bani,chiar şi 1 milion,dar nu se poate 
rezolva aşa.Trebuie să intre în legalitate. 
 Dl.primar:Putem să-i dăm şi ajutor de urgenţă pentru că e familie 
numeroasă. 
 Dl.Săndulescu:După sărbători să-l trimi ţi pe consilierul tău să ia o 
adeverinţă de la medicul de familie că nu este transportabilă si cu diagnosticele 



de la spital să meargă la medic.Ei se feresc să spună de la început că te încadrezi 
în grad de handicap.Medicul decide dacă trebuie dusă la comisie sau nu.Dacă se 
cere transport faceţi un efort şi ajutaţi-o. 
 Dl.primar:O să mă ocup. 
 Dl.Stancana:Legat de ordinea de zi,zic că e bine că au mai venit bani 
pentru învăţământ. 
 Dl.Nicolescu:S-au dat puţini,doar 2.000 de lei pentru cadrele didactice. 
 Dl.Stancana:Mă simţeam vinovat,pentru că era posibil să nu fi venit aceşti 
bani,şi aţi fi spus că datorită scolii de la Spătaru. 
 Dl.Popa:Nu are nicio legătură. 
 D-na Nuţu:Asta e altă poveste.De la începutul anului şcolar era învăţătorul 
şi clasa.Nu era normal să se facă dublu simultan. 
 Dl.Stancana:Eu plec de acasă să iau un salariu.Eu vreau să ştiu ,a luat 
toată lumea salariul?Dacă da,eu sunt mulţumit şi fac sărbătorile în linişte.De la 
anul şcoala aia nu va mai funcţiona. 
 Dl.Popa:Parcă trebuia să luăm o hotărâre cu reţeaua şcolară,nu doamna 
secretar? 
 D-na secretar:Am trimis o adresa la inspectorat că menţinem reaţeaua în 
forma actuală şi ni s-a spus că nu mai este nevoie să adoptăm o hotărâre. 
 Dl.primar:Am fost la Spătaru să duc cadourile şi sincer mi se rupe sufletul 
de şcoală.E la standardele actuale şi ştiţi şi dvs. că o clădire nelocuită se 
deteriorează. 
 D-na Nuţu:Nu e ONG-ul acolo? 
 Dl.primar:Acel ONG nu a luat fiinţă. 
 Dl.Popa:Dacă e în domeniul public,nu putem lua o hotărâre să o trecem în 
privat? 
 Dl.primar:Şcolile au un statul special.La Oteştii de Sus puteam face o sală 
de festivităţi,dar se va alege praful şi acolo. 
 Referitor la cei 62.000 de lei, am făcut curăţenie în conturi şi aceşti bani îi 
dăm la terenul de sport.E o plată parţială.La anul vom primi bani şi pentru 
alimentarea cu apă. 
 Dl.Săndulescu:Dacă faci plată parţială înseamnă că recunoşti exact suma 
de plată. 
 Dl.primar:Licitaţia s-a făcut pe SEAP ,asta e. 
 Dl.Săndulescu:Cu ordinea de  zi sunt de acord ,atât cu rectificarea 
bugetului cât şi cu planul de acţiuni pentru beneficiarii de venit minim 
garantat.În vara asta au acţionat unde stau familii zdravene.Ar fi trebuit să 
prindă în acest plan zonele vulnerabile. 
 Fiindcă se apropie sărbătorile vă urez tuturor un An nou fericit! 
 Dl.primar:Vă informez că la anul intenţionez să asfaltez DC 25 Ibăneşti-
Mieşti.Nu putem face podul de la Baniţă,poate dacă accesăm fonduri europene , 
pentru că din bugetul local nu putem 
 Se supun la vot proiectele de hotărâre.Sunt aprobate cu 11 voturi pentru. 
 Se declară închise lucrările şedinţei. 
 
                          Preşedinte,                                      Secretar, 
                       Constanţa DEFTA                      Gabriela ANDRONIE 



  
 
  


